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Segons el diputat socialista Lluís M. de Puig 

L'Estat no suprimirà casernes 
ni treurà guàrdies civils a Girona 

GIRONA (De la nostra Redac
ció).— «Puc assegurar que és 
gairebé definitiu que no se supri
mirà cap caserna de la Guàrdia 
Civil a les comarques gironines i 
que tampoc no es disminuirà en 
r.ombra els seus efectius». Amb 
aquestes paraules, el diputat 
Lluís M. de Puig declarava a 
PUNT' DIARI l'actual estat de 
l'informe i situació a l'entorn de 
la reestructuració que'es pretén 
fer del Cos de la Guàrdia Civil i 
que, tal com hem anat publicant, 
afectava en principi un total de 
cinc pobles gironins que fiavíen 
de quedar-se sense la dotació 
que hi havia destinada. 

L'afirmació que fa el polític so
cialista és que «en aquests mo
ments, a l'estudi, no hi figura 
cap supressió, sinó que la ten
dència que hi ha és a augmentar 
els efectius i l'eficàcia». En to t 
cas, el que sí s'està fent és una 
racionalització del Cos que per
metrà una major adequació de la 
Guàrdia Civil als moments ac
tuals. En aquest sentit i a l'en
torn de l' informe que la direcció 
general ha elaborat, De Puig i el 
governador civil Miquel Solans, 
han mantingut diverses reunions 
fins que s'ha arribat a replantejar 
per part de la Direcció General de 
la inviabilitat de suprimir les ca
sernes d'Amer, Llagostera, Bàs
cara, Tortellà i Caldes de Mala
vella. 

MOSSOS D'ESQUADRA 

D'aquesta manera, la petició 
que féu al seu dia l'alcalde 
d'Amer sobre la possibilitat que, 
en quedar-se sense Guàrdia Ci
vi l , la tanca de seguretat ciuta
dana corres a càrrec de la Policia 
Autonòmica, ha quedat pràcti
cament esvaïda. En tot cas, pe
rò, aquest és un tema que, tal 
com va manifestar dies enrera el 
director general Lluís Renau, ha 
de passar per la Junta de Segu
retat. 

Com es deu recordar, la Direc
ció General de la Guàrdia Civil va 
realitzar no fa gaire un informe 
de cara a la reestructuració del 
cos i hi constava la supressió de 
cinc casernes, així com també la 
reducció del nombre d'efectius. 
Miquel Solans, però, féu un 
contra-informe en el qual no no
més es reflectia la necessitat de 
mantenir els quarters suscepti
bles de desaparició sinó que, 
ateses les característiques que 
planteja Girona, caldria ampliar 
el nombre de guàrdies civils que 
operen a les nostres comarques. 

En aquest sentit, el diputat De 
Puig considera que hi ha dues 
possibilitats; l'una és d'ampliar 
la policia autonòmica i detallar-
ne les competències que tindria 
i, l 'altra, la d'un model federal en 
el qual també els governs auto-

En la desena edició 

Medir, últim a la cursa 
de l'arròs de St. Sebastià 
PALAFRUGELL (Del nostre 
corresponsal, Santi Massa-
guer).— L'arrossada de Sant 
Sebastià que complia amb 
aquesta edició el seu desè 
aniversar i , va enregistrar 
menys assistència de la que 
era habitual; malgrat tot , la 
festa fou un èxit i l'arròs 
d'allò millor. El bon temps va 
arrossegar molta gent fins 
vora el mar i els va fer desdir 
de pujar dalt al far. Probable
ment el fet de coincidir el pri
mer diumenge de setembre 
amb el canvi que cada final i 
principi de mes es produeix 
entre els estiuejants foras
ters, fou també un factor de
cisiu per aquesta baixa d'ar
rossaires que gairebé tot 
l'equip organitzador reconei
xia. Com a anècdota ben cu
riosa en la prova atlètica del 
matí, la V Pujada a l'Ermita de 
Sant Sebastià va tenir com a 
darrer classificat el batlle de 
la vila. Lluís Medir, que mal
grat ésser l 'últ im va arribar bé 
a la meta i no com la suïssa 
de la Marathó com insinuava 
algun hàbil polític de la com

petència. El guanyador en ca
tegoria absoluta masculina 
fou Francesc del Rio, de Pala
frugell i en versió femenina, 
Joaquima Casas, de Santa 
Coloma de Farners. La prova 
té un recorregut de 8 . 8 0 0 
metres. 

La part musfcal i festiva 
dels actes que acompanya
ven l'arròs anà a càrrec de la 
cobla Flama de Farners, l'Àn
gel Daban, els grups Port-Bo i 
«El Taper» i el conjunt musi
cal que engegà el ball f ins ben 
entrada la nit «Carajillo i Mar
xa». 

Dues cassoles van presidir 
el recinte de la cuina de l'ar
rossada, independentment 
d'altres de més casolanes 
que es feren escampada-, 
ment. En total més de mil 
plats servits que no van bai
xar per res l'ànim dels esfor
çats cuiners i cuineres que 
vari suar la gota vora les fo
gueres imprescindibles per 
treure un bon bull a l'arròs. 
L'any que ve hi tornarem. 
Fins a després: adeu-siau. 

La popular arrossada de Sant Sebastià complia enguany el Seu desè ani
versari (Foto: Massaguer) 

noms tinguin competències so
bre la Guàrdia Civil i altres cos
sos de caràcter estatal. 

CARTA A BARRIONUEVO 

Per altra banda, i en relació 
amb la confl ictivitat específica 
que planteja Girona, en comptar 
amb diversos passos fronterers i 
una Costa Braya problemàtica, 
el mateix parlamentari ha adre
çat una carta al ministre de l'In
terior, José Barrionuevo, en la 

qual, a part d'explicar-li l 'actua
ció de la Policia Nacional i la 
Guàrdia Civil, que ha suposat 
una disminució de la delinqüèn
cia, li diu que malgrat aquests 
èxits és un tema que cal abordar 
clarament i que «la visita del mi
nistre em sembla necessària i 
oportuna i li trasllado el desig de 
diversos alcaldes de tractar els 
temes de gran i petita delinqüèn
cia sobre el terreny. Seria molt 
oportú que a partir del setembre, 
Barrionuevo es traslladés aquí». 

Lloret aprovà 
ahir el seu 
Pla General 
LLORET DE MAR (De la nos
tra Redacció).— L'Ajunta
ment de Lloret de Mar va 
aprovar ahir a la nit, en una 
sessió plenària celebrada a la 
casa de la vila, el Pla General 
d'Urbanisme de la població. 
Ara el projecte haurà de ser 
aprovat per la Generalitat, ja 
que l 'Ajuntament ha com
plert els diversos requisits es
tablerts per a la provisional 
aprovació del Pla General. 

Menys gent 
que l'any 
passat a 
l'aeroport de 
Girona 
GIRONA (De la nostra Redac
ció).— Durant la present tem
porada turística l'aeroport de 
Girona-Costa Brava ha enre
gistrat un descens pel que fa 
al moviment de passagers en 
relació amb l'any anterior. Al 
mes de juny aquesta baixada 
es xifrà en cinc mil persones 
menys, mentre que al juliol el 
descens arribà fins a unes 
v int- í - t res mil menys. A 
l'agost, per l'altra banda, la 
xifra s'ha mantingut similar a 
la de l'any anterior, és a dir 
1 6 0 . 0 0 0 , i, en canvi, al se
tembre es preveu un conside
rable augment sobre el ma
teix mes de l'any passat. 

Un nombrós públic seguí els actes amb què es commemorà la Inauguració dé les oficines de «la Caixa» a Pals. (Fo
to: Martí) 

Al pati de Ca la Pruna, a Tentrada del Pedró 

Havaneres i cançó catalana clogueren 
la inauguració de «la Caixa» a Pals 

PALS, (Del nostre corresponsal, 
Santi Wlassaguer).— Els actes 
previstos per commemorar la 
inauguració de les oficines de «la 
Caixa» a Pals es van cloure amb 
una popular cantada d'havane
res i cançons catalanes, presidi
des per la distensió i el bon hu
mor, que van fer gaudir per espai 
de gairebé dues hores el nom
brós públic que s'havia congre
gat al pati de Ca la Pruna, a l'en
trada mateix del pedró de Pals. 
El «Grup Cantem» de Torroella 
de Montgrí va tenir cura d'ame
nitzar la vetllada. Hi eren pre
sents el batlle de la vila, Pere 
Servia, i diversos regidors. Com 
a representants de la Caixa de 
Pensions s'hi trobaven els nous 

responsables de les instal.la-
cions a Pals, Josep Maria Poch i 
Josep Sullastres, delegat i inter
ventor respect ivament , que 
complimentaren els assistents i 
tingueren cura de l'organització 
de l'acte. 

A la tarda estava previst l'en
lairament del globus de «la Cai
xa», però el vent va fer impossi
ble l'operació malgrat que els es
pecialistes de l'aparell aerostàtic 
van esperar fins entrada de fosc 
que parés el garbí. Aquesta ope
ració frustrada va deixar una cer
ta recança en els presents, però 
en una propera oportunitat es 
mirarà que sigui un fet , si el país 
del vent dóna el seu consenti
ment. 

Des de dilluns de la setmana 
passada, en què la sucursal de 
«la Caixa» de Pals obria les por
tés al públic, fins aquestes darre
res acitívitats, la vila que segons 
Josep Pla «no mereix una sinó 
cent visites», ha estat notícia 
per aquest seguit d'esdeveni
ments que ha tingut per protago
nista «la Caixa». El delegat gene
ral de Girona, Miquel Casellas, 
divendres també va ser a la po
blació junt amb altres càrrecs de 
la institució per tal de festejar 
amb la gent de Pals aquesta efe
mèrides, que ha de revertir en un 
millorament social i econòmic 
tant de Pals com de tota la seva 
comarca natural. 
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